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АННОТАЦИЯ 

В научной статье рассматриваются современные подходы и процессы, которые 

используются в обучении иностранному языку. Например, интенсивная техника приобрела 

особую популярность среди тех, кто стремится научиться говорить по-английски в 

кратчайшие сроки. Достичь этой, казалось бы, нереальной цели позволяет высокий уровень 

стереотипного языка - английский на 25% является клише. Благодаря изучению большого 

количества устойчивых выражений, их запоминанию и отработке, человек может за 

относительно короткое время научиться объяснять на иностранном языке и понимать 

собеседника. 
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ABSTRACT 

The scientific article examines modern approaches and processes that are used in teaching a 

foreign language. For example, the intensive technique has gained particular popularity among 

those who seek to learn how to speak English in the shortest possible time. To achieve this 

seemingly unrealistic goal allows a high level of stereotyped language - English is 25% cliché. 

Thanks to the study of a large number of stable expressions, their memorization and practicing, a 

person can, in a relatively short time, learn to explain in a foreign language and understand the 

interlocutor. 
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